
Referat FAU-møte Rå skole 10.04.2025  

 

Klasse  Representant  Rolle/Oppgave  
Til 
stede 

Sendt 

Rektor  
Marianne 
Ingebrigtsen  

Rektor  X  

 

8A  Morten Heiselberg Elevkveld X  

8B  Gjertrud Hartvedt Elevkveld Siri X  

8C  Roger Foss Leder X  

8D  Ragnhild Hvidsten Elevkveld X  

8E  Helge A. Karlsson Nestleder, Facebook  X  

 

9A  Merete Iversen  Medlemsutv. Natteravnene X  

9B  Linda Fagerbakke Foreldreforedrag X  

9C  Cecilie Christensen  X  

9D  Frode Selberg Foreldreforedrag  X  

9E  Thomas Løland Medlemsutv. Natteravnene Vara  

 

10A  Hilde Ridderseth 
Økonomiansvarlig, dialog med Centrum 
24/25 

X  

10B  Tora Sofie Haarr Skoleball X  

10C  Jane Bore Sandal 
Medlemsutvalget Natteravnene, 
innkallingsansvarlig 

Syk  

10D  Ingvild Nesheim  Skoleball X  

10E  Monica Oppedal Medlemsutv. Natteravnene X  

 

 

 

 

 

 



 

Agenda: 

1. Velkommen og kort gjennomgang av agenda 

2. Informasjon fra rektor  

3. Evt nye saker FAU skal følge opp (nytt, ønsket agendapunkt fra møtet i januar) 

a. Innspill og prioritering 

4. Avklare roller / grupper 

a. Foreldreforedrag 

b. Økonomiansvarlig 

5. Status fra gruppene/aktiviteter 

a. Natteravn 

b. Trafikalt grunnkurs 

c. Elevkveld 

d. Foreldreforedrag 

e. Skoleball 

f. Økonomistatus 

6. Eventuelt 

a. Høringsbrev - Revisjon av forskrift om skolekretsgrenser og rett til skoleplass i 
Bergen kommune 

 

Informasjon fra rektor: 

Ikke funnet ut hvem som tagget om skoleskyting. Hverdagen er tilbake og god stemning. 10. har 
har prøveeksamen. 8. og 9. skal ha fokusdager. 

Meldt 8. og 9. på «Frihet og protest på Siljøstøl», som er musikk og kunst ifm protest. Noen har 
vært og noen skal etter påske. 

Blokkdager: bærekraft. For 8. og 9. etter påske. 10. skal ha religion og trossamfunn. Datoer for 8. 
trinn på Fløyen ila de to siste skoleukene. 

Alle har malt hender og trykket. Alle elever og voksne på skolen. I regi av Dembra. Har blitt fint. 

Kvalitetsdialogmøtet har vært, torsdag forrige uke. Denne uken hadde elevrådsstyret 
presentasjon for skoleledelsen og for lærere. Skal jobbe videre med hva som skal tas videre. 
Oppsummert: mye god trivsel og læring. Har tatt opp det FAU meldte inn. 1) fysiske lærebøker: 
det ønsker skolen seg mer av også, i de fleste fag. Mtp dysleksi o.l. er digitale læremidler veldig 
bra. Det er økonomi som styrer det med lærebøker. Elevene ville ikke ha flere bøker pga det ble 
tungt. 2) Studieteknikk: de jobber med det, men de er enige om at det må hentes opp igjen. 



Spesielt med fokus på 8. trinn. 3) kommunikasjon skole/hjem: kan alltid bli bedre. Det ene er 
hva skolen formidler til alle. Tar innover seg forbedringsrom. Det andre er dialog med 
kontaktlærer og tilbakemeldinger. Utviklingssamtaler har de jobbet mye med og for å få det likt 
på tvers. Skal også lære elevene og bli mer selvstendige, samtidig som at foreldre skal være mer 
påkoplet. Mer proaktiv bruk av Vigilo. Foreldre kan logge seg på classroom sammen med 
elevene. Må også bli flinkere til å informere bedre om dette. 

Elevene melder om godt arbeidsmiljø. Fornøyd med at helsesykepleier er tilgjengelig på skolen. 
De liker å jobbe i grupper og med læringspartner. Liker muntlig fagsamtale med lærerne. 

 

De har fått rivingstillatelse på den gamle gymsalen, men den skal stå til den nye er på plass 

 

Spørsmål til rektor for neste FAU-møte: 

- Studieteknikk: ønskelig med mer konkret informasjon om hva skolen gjør pr trinn 
- Bøker: hvordan er budsjettet for skolebiblioteket? 
- Rå: er skolen fremdeles en prioritert digital skole? Hvis ja, Hva betyr det? 

Aksjon: Roger følger opp spørsmål mot rektor i forkant av neste møte. 

 

Evt nye saker som skal følges opp av FAU: 

Fokus på foreldreforedrag. 

 

Status fra gruppene: 

Natteravn: 

Hadde kick-oƯ nylig: Prøver nå med en gruppe i stedet for to. For få som kom på den sene 
gruppen. Endrer også litt på rutene. Politiet var på kick-oƯ. Det verste nå er barn som raner barn, 
helt ned i 13-15 års alderen. Får nå litt råd og tips om hvordan man møter ungdommen. Er et 
proft opplegg. Politiet fremsnakker det. Ytrebygda holder på å lage en egen. 

Oppfordre: kan du ikke en gang, gå en annen gang 

Aksjon: Bør vi informere mer om rutiner? Bør man legge inn autosvar på g-mail om at hvis 
det gjelder natteravn må den enkelte bytte selv?  

 

 

Trafikalt grunnkurs: 

Hilde tar hand-over til Helge.  

Aksjon: Hilde tar kontakt med Helge 

 



Elevkveld: 

 

Aksjon: Har lyst til å arrangere nytt igjen i november / før jul 

 

Foreldreforedrag 

Har fått positivt svar fra politiet. Har et fast opplegg. Har spurt om det er mulig å vri det mot 
området vårt, det kunne de prøve å få til. Det samme med utekontakten. Kunne forsøke å vri det 
mot skolen. Miljøarbeider fra skolen stiller  

Aksjon: 24. april i aulaen. Info på FB og info via Vigilo.  

 

Skoleball  

Det meste er på plass, og det går bra fremover. Fremdeles noe uavklart mtp bord. 

 

Aksjon: Frode undersøker muligheten for å låne bord 

 

Økonomistatus 

 

Vi har 53.000 på konto (3000 er rest for skoleball). Ikke noen faste utgifter. 

Vi må diskutere hvordan vi kan samle inn penger til FAU for kommende år. 

 

Andre saker: 

 

 


